
Prof. Gutowski o sytuacji prawnej w Polsce
Adw. prof. Maciej Gutowski, dziekan ORA w Poznaniu, udzielił wywiadu portalowi
wiadomo.co, w którym mówi o sytuacji wynikającej z tzw. reformy sądownictwa w Polsce.

W rozmowie przestrzega m.in., że zaistniała sytuacja nie jest dobra dla systemu prawnego i generuje
zagrożenie o charakterze systemowym.

czytaj wywiad
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